
「EV 屋苑充電易資助計劃」 

有關計劃的資助範圍 

 

根據「EV 屋苑充電易資助計劃申請須知」第5.1及5.5段，

資助計劃的資助範圍包括聘請工程顧問和承建商為有關

的停車場設計及安裝電動車充電基礎設施及有關的安裝

工程費用，但不包括提供和安裝接駁至電動車充電基礎

設施的電動車充電器或電動車供電設備，以及該電動車

充電基礎設施日後的任何操作、保養及保險費用。因此，

所有由聘請顧問/承建商提供的“附加服務”(例如提供、

安裝及保養電動車充電器)，均不在資助計劃的資助範圍

內。是否接受有關的附加服務，由各車位業主自行決定

及付費。 

 

資助計劃申請人請將本通知張貼在屋苑告示板或傳閱給

相關的住戶及車位業主，以避免任何不必要的誤會。如

有疑問，可聯絡環境保護署： 

 電郵: evhomecharging@epd.gov.hk 

 電話: 2594 6583 

 

環境保護署 

2024 年 6 月 



EV-charging at Home Subsidy Scheme 

Coverage of Subsidy 

 

According to paragraphs 5.1 and 5.5 of the “Application Notes of 

“EV-charging at Home Subsidy Scheme (“EHSS”)”, the subsidy 

under the EHSS only covers the fees for engaging a consultant 

and a contractor for the design and installation of EV charging-

enabling infrastructure (“EVCEI”) in the car park concerned and 

the costs for the installation works, but does not include the 

supply and installation of EV chargers / EV power supply 

equipment to be connected to the EVCEI, nor any future 

operating, maintenance and insurance costs of the installed 

EVCEI.  Therefore, all the “additional services” (such as the 

provision, installation and maintenance of EV chargers) provided 

by the engaged consultant / contractor are outside the scope of 

EHSS.  Whether or not to accept such additional services is 

entirely at the discretion of individual parking space owners and 

at their own cost. 

 

EHSS applicants are requested to post this notice on the notice 

board of the housing estate or circulate it to concerned residents 

or parking space owners in order to avoid any unnecesary 

misunderstanding.  For enquiries, please contact the 

Environmental Protection Department : 

 Email: evhomecharging@epd.gov.hk 

 Contact number: 2594 6583.  

 

 

Environmental Protection Department 

June 2024 

 


